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Formandens beretning 2016-2017 

Sædvanlige arrangementer; Arbejdsdag efterår, arbejdsdag forår og Skt. Hans arrangement i 
fælleshus/ved bålpladsen. 

Tak for tilslutning og hjælp ved disse arrangementer og tak til de frivillige der vedligeholder 
vores hjemmeside, lapper huller i vejen, slår stier langs/til vandet og mange andre ting der 
foregår ”helt af sig selv” men bestemt ikke ubemærket. Fantastisk arbejde. Også tak til afgående 
bestyrelsesmedlemmer, glemte Dagmar sidste år 

Bestyrelsen arbejder for tiden med: 

• PBS tilmelding vedr. kontingent betaling 
• Hjerte starter, søgt 2 gange, afventer svar på ansøgning 2 
• GPS forbedringer så lægevagt/ambulancer/Politi mv ikke kører forkert og havner i Odde 

Naturpark eller andre steder. 
• Ny type vejgrus med indhold af ler, der binder støv og tilsyneladende holder bedre end 

det tidligere anvendte materiale. 
• Overtagelse af vejstykke ved indgang til Vidjeparken efter fejlmatrikulering i 1970’erne 
• Vejvedligehold i Sletten + stikveje + vendepladser. 
• Nedsættelse af fibernet udvalg 

 

Såfremt der ønskes andre/flere aktiviteter end hvad der foregår nu, så lad os høre om disse 
ønsker, som sagtens kan køres i udvalg udenfor bestyrelsen. Bestyrelsen vil gerne støtte diverse 
arrangementer/tiltag. Alle forslag er velkomne, men alle forslag kan ikke blive til noget. Her er 
Facebook gruppen et fint redskab. Vær OBS på at Facebook gruppen er til generel 
kommunikation og deling, ikke til kommunikation med betyrelsen. 

 

På bestyrelsens vegne 

 


